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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdés kívánok benyújtani „Kinek, mit
kell tenni ahhoz, hogy a Kunszentmiklós térségi tejtermelő gazdák tejkvótához
juthassanak? címmel

Dr. Németh Imre
Földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!
A tejtermelő gazdák helyzete kilátástalan . A Tejterméktanács elvette a tejtermelőktől a
tulajdonukat képező tejkvótát . Egyes termelő soha sem kapta kézhez . Tehát a magyar
tejtermelő gazdák egy részének nincs tejkvótája .

Tisztelt Miniszter Úr! Ön a részemre a 2003 . november 24-én elküldött levelében azt írja,
„annak a tejtermelőnek, aki korábban rendelkezett ugyan kvótával, de kvótajogosultságát
időközben elveszítette (p . : a termékpályán kívüli feldolgozóba szállított) a terméktanács
továbbra is biztosítja bizonyos feltételek teljesítése esetén a szabályozott körbe történő
visszatérés lehetőségét." Nem régiben Dr. Szanyi Tibor politikai államtitkára személyesen
ígérte meg a Kunszentmiklós környéki gazdáknak, hogy ellátja őket tejkvótával . Ezek a
tejtermelő gazdák a SMART kereskedelmi és szolgáltatató korlátolt felelősségű társaság
cégjegyzékszám : 11036454-1551-113-03, adószám : 11036457-2-03 ., székhely : 6000
Kecskemét, Bajcsy Zs. út 13. szám alatti cégnek szállították és szállítják most is a megtermelt
tej et .

A SMART kft. a hozzá beszállító tejtermelő gazdáktól a kifizetendő tej árából időközben
vonta a tejkvóta díját . Ezt egyes gazdák számlával tudják igazolni .

Tisztelt Miniszter Úr!
Mit kell tenni a SMART kft-nek ahhoz, hogy ajelenlegi helyzet megoldódjon?
Mi a feladata a Tejterméktanácsnak ez ügyben?
Mi a feladata az FVM-nek ez ügyben?
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Mit kell tenni a Kunszentmiklós környéki tejtermelő gazdáknak ahhoz, hogy végre a nekik
járó tejkvótát megkaphassák?
Kinek mit kell tenni ahhoz, hogy a Kunszentmiklós térségi tejtermelő gazdák tejkvótához
juthassanak?

Várom megnyugtató válaszát!

Budapest, 2004 . február 25.
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